
PROTOKOL nr 53
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

kt6re odbylo sif w dniu 24 czerwca 2009 roku

o godzinie 11 30 posiedzenie Komisji otworzyla i przywitala wszystkich zebranych
Przewodnicz!tca Izabela Brzeziilska (Iista obecnosci stanowi zal!tcznik nr I do protokolu).
Porz!tdek obrad:

I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porz!tdku posiedzenia.
3. Przyjc<cie wniosk6w w sprawie zmian w porz!tdku posiedzenia.
4. Przyjc<cie Protokolu nr 51 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 10 czerwca 2009

roku.
5. Kontrola wywozu nieczystosci stalych i plynnych z budynk6w komunalnych

i uzytecznosci publicznej na podstawie wystawianych faktur w latach 2006 - 2008.
6. Sprawy r6Zne.
7. Zarnknic<cie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku posiedzenia.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Przyjecie Protokolu nr 51 z posiedzenia Komisii Rewizyjnej, kt6re odbylo sie w dniu
10 czerwca 2009 roku.

Po zapoznaniu sic< z ww. Protokolem, Komisja Rewizyjna w drodze glosowania jednoglosnie
przyjc<lajego tresc (w glosowaniu bralo udzia14. radnych).

Pkt 5. Kontrola wywozu nieczystosci stalych i plvnnych z budynk6w komunalnych
uzytecznosci publicznej na podstawie wystawianych faktur w latach 2006 - 2008.

Przewodnicz!tca Izabela Brzeziilska przypomniala, ze w trakcie poprzedniego posiedzenia
Komisja sformulowala pismo do Burmistrza Miasta Marki (pismo stanowi zal!tcznik nr 2 do
protokolu nr 52 z 17 czerwca) z prosb!t 0 uszczeg610wienie informacji, podanych
w zestawieniu z dnia 8 czerwca br., podpisanym przez Burmistrza Janusza Werczyilskiego
zestawienie stanowi zal!tcznik nr 2 do protokolu).
Przewodnicz!tca poinformowala, ze w odpowiedzi Komisja otrzymala pismo, podpisane przez
Zastc<pcc< Burmistrza Krzysztofa Wnuka, opatrzone takim samym identyfikatorem i dat!t jak
ww. zestawienie, natomiast r6Zni!tce sic< co do informacji, dotycz!tcych pojemnosci szamb i
liczby os6b zamieszkalych w poszczeg61nych budynkach (zal!tcznik nr 3 do protokolu).

W dyskusji udzial wzic<li wszyscy czlonkowie Komisji.

W podsumowaniu Wiceprzewodnicz!tca Urszula Paszkiewicz stwierdzila, ze wobec
rozbieznosci w przedstawionych Komisji informacjach, zostanie wystosowane do Burmistrza
Miasta Marki pismo z prosb!t 0 wyjasnienie zaistnialej sytuacji.

Na tym zakoilczono dyskusjc< w tym punkcie porz!tdku obrad.



Pkt 6. Sprawy rozne.

Nie zgloszono zadnych spraw.

Pkt 7. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1200 Wiceprzewodniczl1cca Urszula Paszkiewicz zamkn~la posiedzenie Komisji
Rewizyjnej.
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